



**Protokoll 7-2021 fört vid styrelsemöte med Svenska Pudelklubbens Centralstyrelse  
den 11 maj, kl 19.00–22.00 per videolänk**

Närvarande: Fredrik Nilsson, ordförande  
Lena Petri, vice ordförande  
Mona Plånborg Grenholm  
Sonja Hagelberg  
Beatrice Utterström (fr.o.m. § 127 samt § 126 Arbetande pudlar)  
Christina Anehagen  
Denise Lundholm  
Stefan Mörk, suppleant  
Anna Johansson, suppleant  
Aleksandra Palumbo, suppleant  
Leone Nyman, suppleant

Anmält förhinder: Malin Hult  
Charlotte Sandell  
Susanne Gustafsson, adjungerad kassör

Vid protokollet: Sonja Hagelberg  
Innehåller §§ 118–136

**§ 118 Mötets öppnande**

Ordförande Fredrik Nilsson hälsade alla välkomna.

**§ 119 Fastställande av dagordning**

Dagordningen fastställdes.

**§ 120 Val av justerare**

Mötet valde Lena Petri till justerare.

**§ 121 Föregående mötesprotokoll**

Protokoll nr 6-2021 gicks igenom, godkändes och lades till handlingarna.

## § 122 Beslutslista

Beslut	Datum för beslut	På gång	Utfört (av vem och datum)
<p>Hur kan vi förenkla vårt arbete?</p> <p>Hantering inkomna skrivelser:  <b>Beslut</b> att Fredrik Nilsson och Lena Petri skickar ut nödvändig information som ska besvaras samt nyhetsbrev till avdelningarna. Anna Johansson laddar upp resterande mail i RushFiles samt gör en skrivelselista till nästkommande styrelsemöte. <b>Uppdrogs till</b> Malin Hult att ordna en grupp för avdelningarna så att de kan gå in i RushFiles.</p>	13 april		
<p>Beslutsrapporteringspunkt på dagordning?</p> <p><b>Beslut</b> att införa en beslutsrapporteringspunkt på dagordningen och föra en lista över beslut och uppdrag och vad som hänt med dem.</p>	13 april		Klart
<p>§ 89 Föreningsboken</p> <p><b>Beslut</b> att Christina Anehagen beställer ett antal böcker.</p>	13 april		Klart
<p>§ 90 Pudelavel</p> <p><b>Uppdrogs till</b> avelskommittén att gå igenom pudelavel. (Barbro Teglöfs sammanställning.)</p>	13 april		
<p>§ 91 Pudelnational</p> <p>Enhälligt <b>beslut</b> att ställa in Pudelnationalen detta år.  <b>Uppdrogs till</b> Lena Petri att avboka Vilsta. <b>Uppdrogs till</b> Anna Johansson att meddela Beatrice Utterström att avboka funktionärer och domare.  <b>Uppdrogs till</b> Fredrik Nilsson att avboka utställningsdomare och</p>	13 april		Vilsta avbokat samt funktionärer och domare till Pudel-SM.

<b>Beslut</b>	<b>Datum för beslut</b>	<b>På gång</b>	<b>Utfört (av vem och datum)</b>
ringsekreterare. <b>Beslut</b> att ta bort Pudelnationalen i år från SKKs hemsida.			
<b>Beslut</b> att avdelningarna får handla i webbshoppen med 25 % rabatt.	13 april	I infobrev till avd	Klart
SRD-revidering (påminnelse); <b>Uppdrogs till</b> Anna Johansson att svara.		Vi har inget om SRD	Klart
Västra - Lista på domare <b>Beslut</b> att Aleksandra Palumbo och Fredrik Nilsson går igenom listan till nästa möte	13 april	Kriterier att man haft och fött upp pudlar.	Klart
<b>Uppdrogs till</b> Lena Petri att skriva till Freddie Gudmunds Dandemar för kontakt med filmteamet om att vi inte kan ladda ner filmerna.	27 april		Klart.
Webbutik. <b>Beslut</b> att Lena Petri och Malin Hult får göra inköp för max 75.000 kr enligt budget.	27 april		Klart
RAS. <b>Beslut</b> att ge avelskommittén ok till uppstartsmöte. <b>Beslut</b> att presentera en plan.	27 april		Klart.
<b>Beslut</b> att för närvarande inte ha annonsen (på Blocket).	27 april		Klart.
<b>Beslut</b> att Anna Johansson ska vara kontaktperson mot Svedea.	27 april		Klart.
<b>Uppdrogs till</b> Malin Hult att ändra på hemsidan (att Pudelnationalen är inställd i år).	27 april		Klart.

### § 123 Ekonomisk rapport

Resultatet är positivt.

### § 124 Medlemsrapport

Antalet medlemmar har ökat med 102 sedan januari och vi var i april 3.542 st.

### § 125 AU-beslut

**Beslut** att godkänna Christina Anehagens inköp av kuvert med SPKs logotype.

**Beslut** att godkänna Beatrice Utterströms inköp av Movavi Video Suite (program för att klippa och redigera filmer) (erbjudandet gällde 9 maj).

### § 126 Kommittéer och arbetsgrupper

#### Uppfödar- och avelskommittén

Inbjudan till RAS har gått ut till avdelningarna, första digitala träffen om RAS är den 18 maj.

- Avel och hälsa - AoH

Christina Anehagen har fått förslag från AoH på olika ämnen/teman på webinarier.

- Rådgivning, uppfödning och utbildning - RUU

Christina Anehagen har sökt deltagare till kommittén via ett nyhetsbrev till avdelningarna.

Första digitala mötet i RUU är den 17 maj.

Christina Anehagen sammankallande i RUU

Maria Modig

Marita Nordin - norra avdelningen

Carina Kinde - västra avdelningen

Mia Borg - mellansvenska avdelningen

Lena Petri

#### Utställningskommittén

Aleksandra Palumbo håller kontakt med Berith Eliasson angående förvaring av saker tillhörande Pudelnationalen.

#### Kommittén för arbetande pudlar

Indelning av uppdrag inom Arbetande pudlar:

- Sammankallande: Bea Utterström

- Ansvarig för BPH/MH: Leone Nyman

- Ansvarig Årslistor: Ulrika Gill

- Pudel-SM: vakant

Anna Johansson

Denise Lundholm.

Lena Petri

Planerar att filma och fotografera olika grenar inom arbetande pudlar och visa i sociala medier och även använda bilder och filmer till Pudelfilmen.

Bea har laddat upp några filmer på Rushfiles .

För kännedom: viltspår och rallylydnad byttes mot bruks i Pudelnytt.

Diskuterade Pudel-SM. Förslag att diskutera det på nästa verksamhetskonferens. Uppdrogs till kommittén att återkomma med förslag till nästa möte.

#### Marknadsföringskommittén

- Hemsida

Många uppdateringar är gjorda. E-postadresser klara. Mest populär uppdatering är bl.a. Lathund för PRCD och rcd-4.

- Nyhetsbrev har gått iväg till avdelningarna
- Pudelnytt

Pudelnytt som skulle till Christina skickades fel från tryckeriet. Christina tar kontakt med tryckeriet igen och ber dem skicka om och skicka rätt.

- Facebook/Instagram rullar på som vanligt. Många frågor om valpar och även frågor från nya pudeluppfödare.
- Pudelfilm

Ansvarig: Leone Nyman.

- Mässor.

I nuläget är det svårt att planera några montrar i Stockholm/Göteborg.

- Webbshop

Nya produkter planeras. Väntar på ny målad logotype.

Många uppfödare köper klipphäften till valpköpare. Pudeluppfödare som är medlemmar i SPK har rabatt i shoppen på klipphäften.

### Vad händer med renrasiga hundar?

Fredrik Nilsson har lagt ut vad som händer i Grekland angående regler om hunduppfödning där. Vi försöker ta reda på så mycket som möjligt.

### Organisationsgruppen

Uppdragsbeskrivning för kontaktpersoner gentemot avdelningarna samt brev för kontakt

Årshjul för varje grupp och kontaktperson. CS har ett eget årshjul.

### § 127 Rapporter

#### Ordförande Fredrik Nilsson

- Skickat in västras ansökan om exteriörbedömning

#### Övriga ledamöter

#### Stefan Mörk och Leone Nyman:

- Kontaktpersoner plus årshjul
- Kontaktbrev avdelningen. **Godkänt.**

### § 128 Kennelfullmäktige

**Beslut** att skicka 3 delegater till KF. **Beslut** att Fredrik Nilsson, Lena Petri och Malin Hult (tillfrågad under mötet) deltar. **Uppdrogs till** Lena Petri att boka. **Beslut** om att följande personer är reserver: Charlotte Sandell (tillfrågad), Aleksandra Palumbo och Stefan Mörk. **Uppdrogs till** Lena Petri att fråga Charlotte Sandell. Senast 31 maj ska delegatlistan vara inskickad.

### § 129 Inkomna skrivelser

Nr	Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
1	Pudelnationalen		Tas beslut på mötet?	Material som behöver förvaras
2	SKK-Förslagsbank för utställning i pandemins spår	2a bilaga - Förslagsbank		

Nr	Ärende	Bilagor	Hantering	Förslag att ta upp/ sammanfattning
		förhindra smitta på utställningar april -21		

#### Övriga inkomna mejl:

	Medlemskap		Besvarad av Christina Anehagen	
--	------------	--	-----------------------------------	--

#### § 130 Inkomna protokoll från avdelningarna

<b>Södra</b>	södras protokoll nr 5	Södra - Protokoll nr 5-2021 för publicering
<b>Västra</b>	SPK västra protokoll nr 3	Västra - SPK västra protokoll nr 3
<b>Norra</b>	Protokoll nr 4 2021 Norra	Norra - Protokoll 210413 signerad av 2
<b>Södra</b>	Inget	

#### § 131 SKK-protokoll och information

Direkt från SKK: CS 2-2021.

Alla ledamöter hade till mötet fått en sammanställning med utdrag av aktuella SKK-protokoll från Sonja Hagelberg för genomläsning: DK NR 2-2021 och UK NR 2-2021.

#### § 132 Kommande möten

- 8 juni
- 13 juli
- 10 augusti
- 14 september
- 12 oktober
- 9 november
- 7 december

#### § 133 Övriga frågor

**Uppdrogs till** Fredrik Nilsson och Aleksandra Palumbo att förbereda en punkt om exteriörbedömningar till nästa möte.

#### § 134 Finns det något som inte får offentliggöras innan justering?

Nej.

#### § 135 Nästa möte

Tisdagen den 8 juni kl 19 (via videolänk).

**§ 136 Avslutning**

Fredrik Nilsson tackade ledamöterna och avslutade mötet.

Vid protokollet:

\_\_\_\_\_  
Sonja Hagelberg

Justeras:

\_\_\_\_\_  
Fredrik Nilsson, ordförande

\_\_\_\_\_  
Lena Petri, av mötet vald justerare